
Z á p i s n i c a 
Z prvého zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

konaného dňa 14.3.2024 v Rakovčíku 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

 

P r o g r a m : 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Klub akcionárov VVS 

4. Oznámenie funkcií, zamestnaní, činnosti a majetkových pomerov starostky obce 

5. Informácia o vypracovaných projektoch 

6. Spolufinancovanie podporených projektov 

7. Chodník popri ceste I. triedy 

8. Diskusia 

9. Uznesenie 

10. Záver 

 

 

 

1. Starostka obce privítala prítomných a oboznámila ich s programom zasadnutia. 

 

  

2. Určenie zapisovateľa zápisnice a overovateľov zápisnice a uznesenia  

      - Zapisovateľka: Mgr.  Iveta Horvatová 

    - Overovatelia zápisnice a uznesenia: Mgr. Matkobišová Martina, Baloďanská Viera 

            

  -     viď uznesenie č. 1/1/2024 

 

3. V tomto bode starostka obce požiadala Ing. Andreu Hildebrand, aby prítomným 

predstavila Dlhopisový program garantovaných výnosov. Obce, ktoré sú akcionármi VVS, 

a. s. majú možnosť vstúpiť do dlhopisového programu zámenou svojich akcií za dlhopisy. 

Obec Rakovčík vlastní 735 kusov listinných akcií VVS, a. s., čo predstavuje 0,01 % 

podielu na základnom imaní VVS, a. s. Vodárenská spoločnosť prevodom akcií bude 

vyplácať výnos po dobu 20 rokov. Zámena akcií za dlhopisy je 1:1. VVS, a. s. garantuje aj 

spätnú výmenu dlhopisov za akcie. Garantovaný výnos je bežným príjmom obce. Pre obec 

Rakovčík ročný výnos predstavuje približne 585,- EUR. Poslanci OZ vzali na vedomie 

podanú informáciu o Dlhopisovom programe garantovaných výnosov a súhlasili 

pokračovať v procese prevodu akcií obce Rakovčík formou obchodnej verejnej súťaže. 

- viď uznesenie č. 2/1/2024 

 

 

4. Starostka obce predložila oznámenie funkcií, zamestnaní, činnosti a majetkových 

pomerov. (viď príloha) 

 

- viď uznesenie č. 3/1/2024 
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5. Starostka obce podala informáciu, že obec vypracovala a podala projekty takto: 

 

KULTMINOR Popoludnie s rusínskym folklórom  

KULTMINOR Činoherné predstavenie Divadla Alexandra Duchnoviča 

VUC Prešov Výmena interiérových dverí v kultúrno-správnej budove obce 

Rakovčík 

DPO SR     Zaradenie DHZO Rakovčík v kategórií B  

 

- viď uznesenia č. 4/1/2024 

 

 

 

6. Poslanci OZ schválili spolufinancovanie podporených projektov v minimálnej výške 5% 

z hodnoty poskytnutej dotácie 

 

- viď uznesenie č. 5/1/2024 

 

 

 

7. Starostka obce informovala poslancov OZ že  projekt „Chodník popri ceste I. triedy“ je 

v štádiu vydania územného rozhodnutia. Proces vydania územného rozhodnutia si 

vyžadoval väčšinové súhlasné stanovisko dotknutých vlastníkov. Starostka informovala, že 

listinne vyzvala všetkých 69 žijúcich vlastníkov na vyjadrenie ich súhlasu/nesúhlasu 

s realizáciou projektu a zároveň vlastníkov žiadala o ich záujem/nezáujem dotknutú 

nehnuteľnosť zakreslenú GP č. 35247568-74/2023 zo dňa 24.7.2023 vypracovaný 

Michalom Zelizňakom – GEOS, Vyšná Jedľová 51, 089 01 Svidník 

prenajať/darovať/predať ich podiel obci Rakovčík. Obci boli späť vrátené stanoviska na 

cca. 93%. V rámci prieskumu bolo zistené, že na kúpu pozemkov pod chodníkom je 

potrebné cca. 15.000,- €. Starostka ako nástroj na zabezpečenie prostriedkov na kúpu 

pozemkov navrhla nováciu existujúceho Municipálneho úveru – Univerzál, ktorý obec 

koncom roka 2023 vyrovnala.  Poslanci OZ vzali na vedomie podanú informáciu 

o projekte  „Chodník popri ceste I. triedy“ a súhlasili nováciu existujúceho Municipálneho 

úveru – Univerzál na sumu 20.000,- €.  

 

       -    viď uznesenie č. 6/1/2024 

 

8. Diskusia: 

 

- Starostka informovala poslancov OZ o usporiadaní kultúrnej akcie „Popoludnie  

s rusínskym folklórom“ dňa 29.6.2024. Zároveň informovala poslancov OZ, že na 

akciu požiadala o finančnú podporu z verejných zdrojov poskytovaných Fondom 

na podporu kultúry národnostných menšín, podanú v rámci výzvy č. 1/2024: 

Program 1.2 – Neprofesionálne umenie zaregistrovanú pod č. 24-120-00069. 

 Poslanci OZ poverili starostku so zabezpečením kultúrnej akcie. 
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- Starostka informovala poslancov OZ o potrebe osadenia dopravných zrkadiel 

v neprehľadných úsekoch v obci Rakovčík, t.j. pri r.d. č. 37 a 41. Poslanci OZ 

súhlasili s osadením a poverili starostku o získanie potrebného povolenia na ich 

osadenie. 
 

- Poslanec OZ podal sťažnosť, že je veľmi poškodený povrch štátnej cesty I21, čo 

spôsobuje veľké otrasy a tým aj poškodzovanie budov ako aj obťažujúci 

veľký hluk od nákladných vozidiel. Poslanci OZ poverili starostku o riešenie stále 

zhoršujúcej sa situácie na Slovenskej správe ciest. V prípade, že v blízkej dobe 

nedôjde k náprave bude potrebné riešiť zhoršujúcu sa situáciu iným spôsobom, 

napr. ohlásenou blokáciou cesty. 

 

-   viď uznesenie č. 7/1/2024 

 

9. Uznesenie  

-   viď príloha 

 

P. starostka poďakovala všetkým poslancom za účasť na zasadnutí. 

 

 

                   Mgr. Iveta Horvatová 

                          Starostka obce    

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 Mgr. Martina Matkobišová                ............................................... 

 Viera Baloďanská                                            ............................................... 

Zápisnicu zapísala:      Mgr. Iveta Horvatová  ................................................ 


